



PARTAGEONS
l'espoir

SHARE
the warmth



Semer l'espoir et le rêve

Awakening hopes and dreams

UNE SAISON DES FÊTES EXCEPTIONNELLE



Grâce à tous les bénévoles et donateurs, la collecte de denrées a été exceptionnelle cette année! Merci à tous les partenaires, comme la congrégation de l'Église de la Transfiguration du Seigneur et le groupe Ahmaddiyya Muslim Youth qui ont, respectivement, tricoté chapeaux et mitaines et récolté 2 250 livres de denrées pour venir en aide aux personnes dans le besoin.

De plus, nous avons reçu des jouets que nous avons pu offrir aux jeunes du quartier le 19 décembre lors de la traditionnelle journée du Père Noël!

BÉNÉVOLES RECHERCHÉS

**BÉNÉVOLES
ON A BESOIN
DE VOUS!**



Partageons l'espoir accueille Marion Séré qui remplacera Naouel, la coordonnatrice des bénévoles, pendant son congé de maternité. Pour débiter la nouvelle année en beauté, Marion est à la recherche de bénévoles additionnels pour tous les programmes. Voulez-vous donner quelques heures pour la banque alimentaire, le programme alimentaire scolaire, la friperie, le café, le tutorat ou la musique ?

Communiquez avec Marion au poste 223 ou au RHbénévoles@partageonslespoir.ca

COURSE SCOTIA



Nous dépendons des levées de fonds annuelles pour maintenir nos programmes dans la communauté. Les profits récoltés lors de la Course Scotia servent à soutenir les programmes jeunesse qui luttent contre le décrochage scolaire dans notre quartier. Venez nous aider! Devenez membre du comité organisateur, inscrivez-vous pour courir ou marcher le 5 ou 21 km le 24 avril 2016 et récoltez des fonds pour les programmes de tutorat, de musique, ou pour le groupe jeunesse, tous des programmes qui aident des jeunes du quartier. [Inscrivez-vous ici.](#)

MUSIQUE



Le programme de musique rejoint 174 jeunes cette année dont 44 dans le programme intensif qui est offert quatre jours par semaine après l'école. Les jeunes peuvent apprendre à jouer un instrument, participer dans une chorale ou un ensemble instrumental.

ARTS ET CUISINE



Le groupe jeunesse permet à une trentaine de jeunes de participer à des activités comme l'art ou la cuisine et d'apprendre le vivre ensemble, ce qui est si essentiel dans une communauté.



PARTAGEONS
l'espoir

SHARE
the warmth



Semer l'espoir et le rêve

Awakening hopes and dreams

AN EXCEPTIONAL HOLIDAY SEASON



Thanks to all our volunteers and donors, the food drive was exceptional this year! A big thank you to all our partners, including the congregation of the Transfiguration of our Lord Parish and Ahmadiyya Muslim Youth who, respectively, knitted hats and mittens and collected 2,250 pounds of food for those in need.

We also received toys that we were able to give out to neighbourhood children on our traditional Santa Day December 19th!

VOLUNTEERS NEEDED

**VOLUNTEERS
NEEDED!**



Share the Warmth welcomes Marion Séré, who is replacing Naouel, our volunteer coordinator, during her maternity leave. To start the year off right, Marion is looking for additional volunteers for all our programs. Would you like to give a few hours of your time to the food bank, to the school food program, the second-hand shop, or the café? Or how about sharing your skills in our tutoring or music programs?

If you would like to help out, contact Marion at extension 223 or at hrvolunteers@sharethewarmth.ca

SCOTIABANK RUN



We depend on annual fundraisers to fund our community programs. The proceeds collected from the Scotiabank Run support youth programs fighting against high drop-out rates in the area. Come give us a hand! Join the organizing committee, sign up to run or walk the 5 or 21 km on April 24, 2016 and raise money for our tutoring, art, cooking and music programs, all of which help young people in the neighbourhood. [Sign up here.](#)

MUSIC



This year, our youth music program has 174 participants, 44 of whom are in the intensive program, which is offered four days a week after school. Participants learn to play an instrument or sing in a choir or play in an ensemble.

ART & COOKING



Our youth group offers 30 young people the chance to participate in activities such as art or cooking, where they learn how to get along with one another - an essential skill in any community!

514-933-5599

www.sharethewarmth.ca

A receipt for income tax purposes will be sent to you for all donations of \$20 or more.

625, rue Fortune, Montreal (Quebec) H3K 2R9 T **514.933.5599** F 514.933.7270